



NEGERI SABAH, MALAYSIA

KENYATAAN TENDER

PEMBETULAN DAN PENGIKLAMAN SEMULA – Bagi pembetulan KELAS PPK SAHAJA dan Taraf Tender (Notis Tawaran Yang Diklankan Pada 27.08.2012 Adalah Berkaitan).

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) atau Pusat Kontraktor Sabah (PUKONSA) dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:-

Ruj. Tender	Tajuk Projek	Kelas, Kepala dan Sub-Kepala	Harga Dokumen Tender (RM)	Taraf Tender	Tarikh Melapor Diri, Masa & Tempat Bagi Taklimat/Lawatan Tapak
JKR.JUB. 600-2/2/285/1	Projek Sambungan Talian Grid 33KV dan Pencawang Masuk Utama Lentigi Ke Agropolitan Kg. Pintasan, Kota Belud, Sabah.	PKK Kelas 'T' Sahaja, (Kerja Elektrik), Atau PUKONSA Kelas 'A' Sahaja, Kepala VII, Sub-Kepala 8	310.00 Sahaja	Terbuka	03hb September 2012 (Isnin) 10.00 pagi, Pejabat Ketua Penolong Pengarah/Letrik, Cawangan Letrik, Putatan
JKR.JUB. 600-2/2/267/1	Projek Bekalan Elektrik 33KV Dan Slesen SESB Pitas Ke Kg. Telaga Bagi Projek Akuakultur Udang di Telaga, Pitas, Sabah.	PKK Kelas 'T' Sahaja, (Kerja Elektrik), Atau PUKONSA Kelas 'A' Sahaja, Kepala VII, Sub-Kepala 8	350.00 Sahaja	Terbuka	03hb September 2012 (Isnin) 10.00 pagi, Pejabat Ketua Penolong Pengarah/Letrik, Cawangan Letrik, Putatan Nota: Kontraktor WAJIB hadir pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan seperti di atas. Dokumen Tender tidak akan dikeluarkan kepada kontraktor yang gagal menghadiri Taklimat/Lawatan Tapak tersebut.

Tarikh Tutup : 08hb Oktober 2012 (Isnin- Jam 12.00 Tengahari)

Tempat memasukkan Tender : Setiausaha
Jawatankuasa Tender - SEDIA,
Sabah Economic Development & Investment Authority,
Lot 1, Wisma SEDIA, Off Jalan Pintas Penampang,
88873 KOTA KINABALU, SABAH

Borang Lawatan Tapak boleh juga diperolehi dan Pejabat Ketua Penolong Pengarah/Letrik, Cawangan Letrik, Putatan atau Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima, Ibu Pejabat JKR, Kota Kinabalu. Bagi pemilik lesen PUKONSA yang telah mendapat Surat Kelulusan Pendaftaran Baru/Pembaharuan daripada PUKONSA hendaklah mengemukakan dokumen-dokumen sokongan seperti berikut:-

1. Nama Pemilik Syarikat yang telah DISAHKAN oleh pihak PUKONSA
2. Resit ASAL Penjelasan Pembayaran Kelulusan

Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor-Kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka dibenarkan untuk mengambil Dokumen Tender bagi pihak syarikat. SIJIL ASAL PPK atau PUKONSA, Sijil Pengiktirafan Bumiputera dan SIJIL ASAL PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL LPIMP (CIDB) yang masih SAH tempoh pendaftaran pada tarikh tutup tender hendaklah dikemukakan, dan juga sila sediakan salinan siji-siji yang tidak disahkan beserta Borang Lawatan Tapak yang telah ditandatangani oleh Ketua Penolong Pengarah/Letrik, Cawangan Letrik, Putatan semasa membeli Dokumen Tender.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi semasa waktu pejabat di Tingkat Bawah, Bahagian Penjualan Dokumen Tender (Cawangan Ukur Bahan), Ibu Pejabat Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu.

Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapkan.

PENGARAH KERJA RAYA, SABAH